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Widocznym stał się problem braku poja2du na użytek ekipy technicznej.
Mieszkańcy Siestrzeni, społecznic utrzymujący czystość okolicy
nieformalnego przystanku autobusowego, skarżą się, że nic są odbierane
przez naszych pracowników, zbierane przez mieszkańców śmiecie.

Pojażd służbowy Fiat Panda stoi nxwykorzybtany, a pon tym me spełnia
wymogow samochodu, od ktorego oczekujemy prżewozu dużych rzecży, jak
podkaszarki w sezonie letnim, znaki drogowe, narzędzia itp. Ponadto od
tygodni nie pozbierane są worki ze śańećami zebranymi przez naszych
pracowników, zalegające przy drogach.

Wnoszę zatem o sprzedaż Pandy i zakup samochodu typu furgon do 3,5
tony. Myślę naturalnie opojeździe używanym, po leasingowym lub tp., a
sprawa potraktowana być powinna jako pilna.


